
Bestyrelsesmøde den 8. februar - 2023 

Til stede var: Charlotte Monby, Mette Dyhr, Søren-Ole Andersen, Kim Jensen og  

Anders Lassen 
 Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Kim Jensen 

 

 

Dagsorden 

 

Elforbrug 

El-abonnement hos Andel - MånedsEL eller BasisEnergi 

Vores abonnement er BasisEnergi men vil blive skiftet til MånedsEL. 

Vi mener af der er penge at sparer ved at skifte til dette abonnement. I bestræbelserne på at 

spare er vores gadebelysning dæmpet efter kl. 23. 

 

 

Hjertestarter 

Der er kommet måler på hjertestarteren. Fra den 1. september til den 1. januar 

har forbruget været 93 kw.  

 

Status på området 

Vi har fået sat et ’’Legende børn’’skilt op på torvet. Der er etableret et nyt bump ved 

indkørslen til torvet fra Sikavænget. Ny fejemaskine er indkøbt. Der er blevet plantet 

erstatningstræer ved boldbanen. 

Af ting der skal laves: Bordene skal males og legeredskaberne skal smøres med olie. Gunnar 

vil gerne have at vi hænger nogle reoler op i redskabsskuret.  

 

   

Generalforsamlingen 

Vi afholder generalforsamling mandag den 30. marts 2023 - kl. 19.00. 

Indkaldelsen til generalforsamlingen skal ud senest den 16. marts. 

Anders laver en indkaldelse. 
Regnskabet ser fint ud, der er ikke noget alarmerende, det holder sig inden for det 

budgetterede. Gunnar mangler lige at indlevere de sidste bilag. Og et kørselsregnskab skal han 

også lave. (Indkøb/kørsel til genbrugsstationen m.m.).  

 

Budgettet for 2023 blev lavet. 

Der er ikke de store ting, der skal indkøbes eller etableres i vores område pt. 

Kontingentet uændret kr. 2000. 

 

 

Valg til diverse poster 

Bestyrelsen: Søren-Ole Andersen og Kim Jensen er på valg. De modtager begge genvalg. 

Bestyrelsessuppleanter: Stine Frost Jensen, Jeppe Højlyng. 

Revisor. Troels Engel. 

Revisorsuppleant: Hans Henrik Pommer Strange. 

Vi har ikke hørt, at der er nogen der vil trække sig, så vi regner med at alle fortsætter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Forberedelse til generalforsamlingen 

Der er aftalt med Gunnar Tønnesen, at vi kan benytte Vintersbøllehallens kantine. 

Bestyrelsen møder ind 18.15 og hjælper Gunnar med det praktiske. 

Kaffe, øl og andre drikkevarer køber foreningen i kantinen. 

Søren-Ole skaffer boller der serveres til kaffen. 

 

 

 Under evt. 

Thomas Monby har et forslag til drøftelse inden næste generalforsamling: 

’’Nu har vi legeplads til børnene. Vi mangler én til de voksne’’ 

Idé til evt. etablering af udendørs træningsområde for foreningens medlemmer: 

Cross Trainer –KOMPAN Outdoor Fitness kan ses på You Tube. 

Petanque bane kan også være en idé. 

 

Vi har kigget på noget at det på nettet. Som vi ser det, vil Fitness delen blive meget dyr at 

etableret. Vi snakke også lidt om, at det var dyre redskaber at vedligeholde. En anden ting var, 

at et sådan træningsområde måske kunne tiltrække personer udefra, som vi ikke er interesseret 

i, at have i vores område. 

Forslag om etablering af Petanquebane har været oppe for en del år siden. Forslaget blev taget 

vel i mod, hyggelig og social fritidsbeskæftigelse. Men strande på, at der ikke rigtig blev fuldt 

op på det fra forslagsstilleren. 

  

Thomas kan prøve at præsentere forslagene til generalforsamlingen, for at høre om der kunne 

være flertal for at få træningsfaciliteter eller lignende her i foreningen. 

  

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Charlotte Monby. 

 

Sekretær 

Anders Lassen 

 


